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Ekonmin i förening är fortsatt god. 
Från spanielsektionen så rapporterades att vi har genomfört introduktionskursen och vi hade 5 
st deltagare. Vi kommer att ha ett vattenprov 15/8 och innan dess vattenträning 3 tillfällen 
med start 29/7. Fasanerna kommer sättas ut i provmarken nästa vecka, 30st enl beslut. 

Från retrieversektionen så rapporterades att vi har haft B-prov som gick bra  
Vi har haft kurser som gått med ekonomiskt överskott. WT 17 juli kan vi genomföra pga 
ändrade restriktioner. 
Från tollingsektionen så rapporterades Provet 14-15/8 är utlagt på SSRK prov, stort intresse. 
Förberedelser inför provet är påbörjade. Tollingkurs kommer att genomföras i höst. 
 
Från FB-R Vi hade beskrivning den 22-23/5. 
Totalt beskrevs 19 hundar varav 10 st labradorer tillhörande kennel Ice Miracle´s. 
I övrigt var det 2 golden och 5 flatcoated retriever som fullföljde beskrivningen. 1 golden och 
1 tollare bröt.  
4 st. funktionärer utbildades av beskrivare i veckan innan FB-R och gjorde sina tjänstgöringar 
under helgen och blev därmed godkända. 
Behov finns att utbilda någon av funktionärerna vidare till testledare. 
Ny beskrivning kommer att planeras in våren 2022 
Det har varit Fullmäktige 
Magnus och Marie satt i Morgans lokal och deltog mellan 10-16 
Ett medlemskap var den frågan som skapade mest diskussioner och HS förslag gick igenom 
men rasklubbarna reserverade sig mot beslutet. 
Apportören som nättidning beslutades också att det skulle genomföras. 
Morgan Hallgren tilldelades Jägarnas VP 
Officiella WT blir stamboksförda, men man kommer fortfarande kunna ha inofficiella WT 
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